



# A SHANGRI-LA PRESENTATION

Hotel Overview

# 香格里拉台北遠東國際大飯店 SHANGRI-LA'S FAR EASTERN PLAZA HOTEL, TAIPEI

### 2018、2019及2020連續三年榮獲台北米其林指南評鑑為奢華酒店、連續四年蟬聯「亞太商旅雜誌」 讀者評選為台北最佳商務飯店的香格里拉台北遠東國際大飯店,樓高43樓且坐落於台北市中心,不僅 提供優質細膩服務,其融合東西優雅設計全新改裝的客房寬敞舒適,擁有絕佳城市景觀。

Awarded as "Luxury Hotel" by The MICHELIN Guide Taipei for three consecutive years and "2020 Best Business Hotel in Taipei" by Business Traveller Asia Pacific for four consecutive years, the Shangri-La's Far Eastern Plaza Hotel, Taipei stands 43 stories tall in the heart of Taipei's premier financial district, featuring unparalleled service and exquisite décor in a perfect blend of east and west while offering striking panoramic views of Taipei 101 and the city.



位置 Location

- 飯店位於台北市中心大安區,交通便利,
  距離桃園國際機場僅需45分鐘,而15分鐘可抵台北機場,前往 台北101大樓與信義區世貿展覽中心僅需10分鐘車程即可抵達。
   飯店內與附近擁有多樣美食購物娛樂選擇。
- Located in the heart of Taipei, DaAn District, the hotel is 15 minutes away from Taipei Songshan Airport and 45 minutes away from Taiwan Taoyuan International Airport. It is a convenient 10 minutes from Taipei World Trade Convention and Exhibition Center as well as Taipei 101. Extensive shopping and entertainment facilities can be found both in-house and nearby.





### Design Concept

飯店空間以宋代藝文色彩與風格設計,呈現優雅人文與藝術氛圍 The concept of the hotel's interior design is based on the beautiful Song Dynasty style.



### Timeless Elegance

優雅大廳以中國第一名畫「清明上河圖」裝飾 The hotel lobby is well decorated with the master art piece "Along the River during Qing Ming Festival"

# 客房與套房 ROOMS AND SUITES



### 豪華客房 Superior Room (35 平方米 / sqm)

以宋朝簡雅風格為基調,採柔和的暖色系裝潢,濃淡色澤相互烘托,選用高質感、舒適的傢俱,讓旅客備感如家 的溫馨;每間客房皆有大型觀景窗可眺望遠山與城市景觀。

Style and elegance define the Superior Rooms, which are decorated with Chinese and Song dynasty paintings and ornaments. The room showcases an Asian-inspired decor with contemporary accents and city views.



### 尊榮客房 Deluxe Room (40 平方米 / sqm)

呈現典雅柔和的氛圍,玻璃辦公桌與茶几流露現代設計風格,精緻秀麗的室內裝飾、 和大型落地窗外賞心悅目的景觀,提供賓客舒適溫馨的休憩空間。

Decorated with a harmonious blend of Western and Asian influences, Deluxe City View Rooms offer spacious comfort and expansive views. The rooms have sweeping views of Taipei City.



### 台北101景觀尊榮客房 Deluxe Taipei 101 View Room (40 平方米 / sqm)

呈現典雅柔和的氛圍,玻璃辦公桌與茶几流露現代設計風格,精緻秀麗的室內裝飾、 和大型落地窗外賞心悅目的台北101景觀,提供賓客舒適溫馨的休憩空間。

Decorated with a harmonious blend of Western and Asian influences, Deluxe Taipei 101 View Rooms offer spacious comfort and expansive views. The rooms have sweeping views of Taipei 101.



### 特選尊榮客房 Grand Deluxe Room (56 平方米 / sqm)

特選尊榮客房擁有全視界採光觀景窗,可欣賞敦南林蔭大道的璀璨風情與城市美景。 寬敞的空間備有沙發床,適合與3-4位家人親友同遊入住。

Grand Deluxe Rooms feature large windows, offering panoramic views of the city, and a spacious living area, complete with a sofa bed for 3 to 4 family or friends to enjoy.



### 超豪華客房 Premier Room (60 平方米 / sqm)

大型景觀窗收納自然採光與台北美麗景致,當代空間與宋代畫作相互輝映增添藝文氣息,寬敞舒適的居家 氛圍與衛浴設備,給予旅客最放鬆的台北之行。 With large windows letting in natural sunlight, this spacious Premier City View Room offers a sense of open space with panoramic views of the city.



### 台北101景觀超豪華客房 Premier Taipei 101 View Room (60 平方米 / sqm)

大型景觀窗收納自然採光與台北101驚艷景致,當代空間與宋代畫作相互輝映增添藝文氣息,寬敞舒適的 居家氛圍與衛浴設備,給予旅客最放鬆的台北之行。

With large windows letting in natural sunlight, this spacious Premier Taipei 101 View Room offers a sense of open space with stunning panoramic views of Taipei 101.



### 豪華閣豪華客房 Horizon Club Superior Room (35 平方米 / sqm)

以宋朝簡雅風格為基調來打造優雅氛圍,房內除備有Nespresso咖啡機,賓客更可享有豪華閣貴賓廊的設施及獨特款待。 Horizon Superior Rooms are designed with elements reminiscent of the Sung dynasty. In addition, guests staying in these rooms can also enjoy an in-room Nespresso coffee machine, as well as exclusive Horizon Club access.



### 豪華閣尊榮客房 Horizon Club Deluxe Room (40 平方米 / sqm)

豪華閣尊榮客房採用現代設計風格,寬敞舒適的空間可一覽台北101美景及賞心悅目的山景。同時可享有 豪華閣私人貴賓廊的設施與尊榮禮遇。

The contemporary Horizon Deluxe Rooms offer spacious comfort and beautiful views of Taipei 101 or the surrounding mountains, and enjoy a series of complimentary benefits from the Horizon Club Lounge.



### 豪華閣超豪華客房 Horizon Club Premier Room (60 平方米 / sqm)

柔和細膩的燈光設置,營造精緻質感的低調奢華,宋代畫作裝飾為空間增添藝文氣息。寬敞的穿堂式衣櫃 提供旅客充足的收納空間,並且便利連接臥房及浴室。台北101大樓及群山環繞的無敵美景盡收眼底! Designed to present a home away from home, it has a large walk-through closet available at the convenience of guests who need extra space during their stay.



### 雅仕套房 Plaza Suite (73 平方米 / sqm)

透露沈穩氣質的住宿空間卓具巧思,設有獨立起居室、辦公會客空間與臥室,適合家人共處或商務洽談; 大型落地窗讓房內採光充足,精巧擺飾恰如其份妝點整體氣氛。

The one-bedroom suite has a separate restroom and a spacious, bright living room and dining area, providing a place to host in comfort an intimate business meeting right in your own suite.



### 特級套房 Specialty Suite (136 平方米 / sqm)

空間寬敞的起居空間,數面大型落地窗迎入日光和夜色,搭配得宜的傢俱組合、暖色系裝潢, 營造高雅大方的氛圍,予人無比的舒適和靜謐!更提供現代化影音設備供賓客使用。 The suite offers elegant comfort with its large-paneled windows, bringing bright light into the room. It also features flat-panel satellite television, DVD entertainment systems and an audio home theater system.



### 總統套房 Presidential Suite (226 平方米 /sqm)

位於客房最高樓層,擁有開闊的視野和最高規格的隱密性。挑高七米的寬敞客廳,搭配圓弧造型落地窗, 盡覽迷人城市景緻,並以大量古董藝品呈現中國古典文化之美,讓賓客擁有賓至如歸的溫馨感受。

The Presidential Suite provides the most spacious and luxurious accommodations with classic Chinese furnishings and exclusive privileges that make for a premier stay in Taipei.

# 豪華閣貴賓廊 Horizon Club Lounge (36F)

營業時間 Opening hours: 6:30am to 10:00pm





#### 專屬尊榮禮遇 Exclusive Privileges

專為頂級商務與度假旅客所設計,致力提供尊榮獨享、尊崇備至且殷勤細膩的服務禮 遇,包括豪華閣貴賓廊享用免費早餐、延遲退房服務、全天候享用咖啡、茶、飲品與 茶點以及晚間雞尾酒與點心、每次住宿可免費使用豪華閣貴賓廊會議室二小時、西服 一套免費整燙、專人秘書或文書服務。

The Horizon Club is exclusive to guests staying in the Horizon Club Premier Room and Suites. Guests will experience privileged benefits, including private check-in and check-out services, access to the Horizon Club Lounge where delectable breakfast, all-day refreshments and evening canapés and cocktails will be served while they indulge in the spectacular views of the city, Taipei 101 and the surrounding mountains. In addition, complimentary pressing service for one suit per stay, use of the meeting room for two hours, personalized concierge services and a complimentary citywide Wi-Fi router will be provided upon request.





### 遠東宴會廳 Far Eastern Grand Ballroom

挑高 Ceiling height: 6 meters 公尺 面積 Ballroom size: 650 sqm 平方米 教室型可容納人數 Classroom set up: Up to 300 guests 位 圓桌可容納桌數 Round table set up: Up to 35 tables 桌

### Far Eastern Grand Ballroom 三樓遠東宴會廳

#### 場地特色介紹 Introduction

香格里拉台北遠東於2019年斥資新台幣一億元 全面改裝遠東宴會廳。延續飯店經典宋代美學 與當代科技完美結合,以充滿意境的水幕迎賓 ,加上挑高6米、近200坪的無樑柱扇形空間中 央內建350吋(寬777公分/高432公分)超大 LED螢幕,氣勢及專業皆同業之上。

In celebration of its 25th anniversary in 2019, Shangri-La's Far Eastern Plaza Hotel, Taipei spent TWD100 million and completed the renovation of the Far Eastern Grand Ballroom. The biggest highlight of the refurbishment is undoubtedly the erection of a 350-inch (777 centimeters in width, 432 centimeters in height) giant LED display in the center of a pillarless space that spans over 650 square meters and has a 6-meter-high ceiling.







### 香格里拉宴會廳 Shangri-La Ballroom

挑高 Ceiling height: 5.9 meters 公尺

面積 Ballroom size: 476 sqm 平方米

教室型可容納人數 Classroom set up: Up to 180 guests 位

圓桌可容納桌數 Round table set up: Up to 22 tables 桌

## Shangri-La Ballroom 二樓香格里拉宴會廳

#### 場地特色介紹 Introduction

香格里拉宴會廳擁有270吋主舞台LED電視 牆,以及360度視聽環繞播放系統,影音效 果十足!挑高二層樓的空間呈現精緻、典雅 的內斂氣質;本廳可容納三百位賓客,適宜 各種活動或喜慶宴客。

On the 2nd floor is the Shangri-La Ballroom, equipped with a 270-inch LED main screen and surrounding screens, creating a 360-degree visual impact. It can accommodate 300 guests and span 476 square meters with a 5.9-meter-high ceiling.





# 主題餐飲 THEMED COFFEE BREAKS

宴會廚藝團隊創意設計各式主題餐飲,提供與會賓客別具特色的餐飲體驗,例如 「台灣在地風情」、「樂活香格里拉」等,亦可依客戶需求量身打造特殊菜單。

Coffee breaks can be offered in various themes, such as "Taiwanese Flavors" and "Shangri-La Wellness"; tailor-made service is also available upon request.









# 餐廳及酒廊 RESTAURANTS AND BARS



### 上海醉月樓 Shanghai Pavilion (39F)

擁有城市高樓景觀的空間現代感十足;由精湛手藝的主廚 團隊嚴選頂級食材,呈現精緻多樣的上海風味佳餚與道 地台灣特色美饌,佐以中西薈萃的美酒茗茶,提供飲饌享 受的極致體驗。

Shanghai Pavilion offers a wide variety of palatable specialties from Shanghai, Taiwan and Sichuan with an excellent selection of both Chinese and Western liquors and

teas.



### 馬可波羅餐廳 Marco Polo Restaurant (38F)

#### 摩登簡雅的氛圍,品嚐由義籍主廚創意演繹義國料理精粹,搭配各國 美酒佳釀,一邊欣賞敦南林蔭大道璀璨風情,享受無微不至的細膩服 務,領會絕無僅有的五感體驗。午餐上午11:30-下午2:30;晚餐為晚 間6:00-9:30;週日早午餐上午11:00-下午3:00

The contemporary Marco Polo Restaurant serving lunch from 11:30 a.m. to 2:30 p.m. and dinner from 6 to 9:30 p.m. as well as 11 a.m. to 3 p.m. every Sunday for Brunch, is Taipei's famous Italian restaurant that offers true Italian cuisine, impeccable service and breathtaking city views.



### 馬可波羅酒廊 Marco Polo Lounge (38F)

居高臨下、擁有台北101大樓與世界級台北城市景觀的馬可波羅酒廊,提供最豐富的調飲珍釀。無論是下午茶或是 夜幕低垂後的馳放酒吧,伴隨時尚空間和令人著迷的聲 光律動與現場音樂,是都會雅痞的匯聚之地。

Towering over the city skyline, Marco Polo Lounge has a unique, world-class view of Taipei 101 and the city. Offering an enticing variety of drinks and award winning cocktails with stylish sights and live music, this is the ultimate gathering place for Taipei's trendsetters.



### ibuki 日本料理餐廳(7F) ibuki Japanese Restaurant

ibuki日本料理餐廳提供鐵板燒、懷石料理、握壽司與天婦羅 等完整精緻日料選單,嚴選台灣在地當令食材,鋪陳四季風 情,展現日式料理極致美學藝境。餐廳饒富詩意的日式庭園 、新鮮香草花園與私人包廂的優雅空間,讓用餐賓客感受獨 具品味的東瀛饗宴!

ibuki provides authentic multidiscipline Japanese cuisine -

Kaiseki, Teppanyaki, Sushi and Tempura. With natural daylight and beautiful view of Japanese herb garden as well as elegant private rooms, ibuki is set to amaze guests' dining experience.



### 香宮 Shang Palace (6F)

連續三年榮獲米其林台北指南餐盤推薦,由廚藝精湛的港 籍何競業廚師坐鎮,匯集廣東省四大菜系之精華,精烹細琢 ,極致美味!寶島茗茶氤氳迎賓,備添雅趣。多間典雅包廂 提供靜謐用餐空間,午餐另備有港式點心、,豐儉由人。

Recognized as "The Plate" by The MICHELIN Taipei Guide for three consecutive years, the opulent Shang Palace features stylish Cantonese dishes in a modern setting. The restaurant offers a wide selection of signature dishes and chef's recommendations, as well as an extensive tea collection. Classic dim sum favorites are also available at lunch.



### 李白居 Li Bai Lounge (6F)

設計靈感源自唐朝詩仙李白,氣派中蘊含儒雅氣息,華麗中 展現東方風情。飲饌選擇豐富,特別推薦獨家茗茶雞尾酒與 精緻小食。兼具文藝茶苑與時尚酒廊的雙重享受,適合商業 洽談或小酌歡聚。

Inspired by the famous Chinese poet Li Bai from the Tang dynasty, Li Bai Lounge is a modern relaxing space that glows with glamorous Asian elements, representing a fusion of East and West. The menu features premium Taiwanese tea and exclusive tea cocktails, as well as a wide selection of whisky.



### 遠東Café自助餐廳 Café at Far Eastern (6F)

全新改裝開幕的自助餐廳,由國際廚藝團隊於開放式廚 房提供新鮮現製的十大主題美食,囊括中、日、義、美、東 南亞等世界美食,例如炭烤現切牛排、活龍蝦、生魚片、 手工甜點等,無與倫比的感官享受,全天候迎賓。

The newly renovated Café at Far Eastern features one of Taipei's most extensive open-kitchen buffets. Asian specialties, Western dishes, signature grills, live lobster and handmade desserts are provided throughout the day. Cosmopolitan food and friendly service make it the perfect place to dine and unwind.



### 大廳茶軒 Lobby Court (1F)

坐擁敦南林蔭大道與遠企噴泉廣場四季優美的景緻,自 然天光灑落優雅挑高空間,全天候自在享受創意小食、精 緻甜點、現場音樂表演與豐富琴酒酒藏。全方位茶酒小食 音樂沙龍的大廳茶軒,是洽商談心的絕佳去處。

Embracing the spectacular view from Tun Hwa South Road, the Lobby Court offers light snacks, sumptuous desserts and various beverages during the day with live music performances, which are suitable for business meetings and relaxation. At night, it transforms into a one-of-a-kind trendy gin bar.



#### The Cake Room (1F)

#### 由飯店烘培團隊精心設計,天天新鮮現製琳瑯滿目的手 工麵包、精緻蛋糕和餅乾糕點,另有中西佳節應景特製節 慶禮籃,並提供線上訂購。

The Cake Room features an extensive selection of handmade fresh breads, pastries, cakes and chocolates. Special festive goodies and hampers as well as gourmet food items are also available. Guests can also purchase online.



### Health and Leisure

飯店備有完善多元的休閒娛樂設施與服務,提供旅客舒緩放鬆與運動健身。 The hotel has a superb range of recreation and leisure facilities for guests to revitalize and rejuvenate.



### 健身俱樂部 (6F) The Health Club

備有種類齊全、功能先進的運動器材,以及寬敞明亮的 有氧舞蹈教室,提供健身指導、運動舞蹈課程、專業按 摩、男女三溫暖等服務。健身房每天開放時間為上午 5:30至晚間11:00,按摩服務為每日上午9:00至晚間9:00

The Health Club features a state-of-the-art gymnasium with on-site personal trainers, an aerobics room offering a myriad

of classes, professional massage services and relaxing facilities, including dry sauna, steam room and Jacuzzi. The gymnasium is open daily from 5:30 a.m. to 11 p.m. and massage services are available from 9 a.m. to 9 p.m.



#### Qi Shiseido Salon and Spa (40F)

與日本第一大化妝品集團 - 資生堂合作,於飯店40樓提 供頂級—Qi SHISEIDO SALON AND SPA,居高臨下的 視野,寧靜安適的氛圍,空氣中暗香浮動,讓人無比的 輕鬆自在。Qi SPA依據古老的東方保健學理,開發全系 列療程,搭配特別研發的專屬保養品,為身心靈帶來健 康平衡的能量!

Together with Japan's leading cosmetics brand *Shiseido*, the hotel presents Qi Shiseido Salon and Spa on the 40th floor. The serene, elegant space features private spa rooms with great city and mountain views. A complete collection of body, facial, hair and nail treatments are available.



### 頂樓戶外溫水游泳池 Outdoor Rooftop Heated Swimming Pool (43F)

居高臨下的頂樓溫水泳池,將台北101大樓世界級美景一覽無遺;並設有溫水按摩池;每天6 am至10 pm 開放。另一座泳池位於七樓,夏季開放,景觀優美,徜徉其中、無限快意。

Located on the rooftop, on the 43rd floor, is the hotel's spectacular heated pool, open from 6 a.m. to 10 p.m. Available all year round, it offers panoramic city views of Taipei. The second rooftop pool is found on 7th floor and is open during the summer months.

# 探索台北 EXPLORE TAIPEI

#### The Neighborhood

飯店所在大安區人文薈萃,多樣豐富的景點 皆為步行距離或是短暫車程即可抵達,例如 台北101大樓、臨江街夜市、國父紀念館、 松山文創園區、中正紀念堂、永康街、大安 森林公園、象山等。周邊也有各式在地餐館 酒吧、精品店,輕鬆享受美食與購物樂趣。

Situated within walking distance or less than a five-minute car drive away is the well-known LinJiang Street (Tong Hua) Night Market, which features various local street food and goods. Also not too far away from the hotel are popular sites, such as the city's landmark Taipei 101 building, Sun Yat-sen Memorial Hall, SongShan Creative Park, Chiang Kai-shek Memorial Hall, Taipei Zoo, Elephant Mountain, Yongkan Street and the beautiful Da-an Forest Park.



## 豪享玩 體驗式度假

### EAT, PLAY, FUN - GUEST EXPERIENCE PROGRAM

嶄新推出的賓客體驗計畫,讓您不須出遠門,盡享香格里拉台北遠東為住房賓客精心規畫的系列活動與課程, 在飯店中從容度過「豪」華、「享」受、最好「玩」的難忘城市假期!

No Need to travel far to experience new things...In Shangri-La's Far Eastern Plaza Hotel, Taipei, you may enjoy a luxurious experience that you have always wished for.

Book your next staycation and sign up for a series of programs that we have carefully prepared for our in-house guests.



# 得獎紀錄 AWARD LIST

- 2020 2019年「臺北最佳商務飯店」、《亞洲年度旅遊大獎》 Asia's Top Business Hotel, Now Travel Asia Awards, 2020-2019
- 2020 2018年台北米其林指南, 奢華酒店 Luxury Hotel Distinction by The MICHELIN Guide Taipei 2020-2018
- 2020 2018年台北米其林指南·香宮餐盤推薦 Shang Palace, The plate by The MICHELIN Guide Taipei, 2020-2018
- 2020 2016年DestinAsian雜誌「讀者之選台灣最佳飯店」 Top 5 Best Hotels in Taiwan, DestinAsian Readers' Choice Awards 2020-2016
- 2020 2017年「台北最佳商務飯店」、《亞太商旅雜誌》
  Best Business Hotel in Taipei, Business Traveller Asia-Pacific, 2020-2017
- 2020 2014年貓途鷹旅遊網站「TripAdvisor優選獎」, Traveler's Choice Award, *TripAdvisor*, 2020-2014
- 2020 2016年貓途鷹旅遊網站「台灣十大奢華飯店」 Top 10 Luxury Hotels in Taiwan, *TripAdvisor*, 2020-2016
- 2018年臺北米其林餐盤推薦:馬可波羅 Marco Polo, The Plate, *MICHELIN Guide Taipei*
- 2018年「亞洲最佳企業雇主」、《HR Asia》 The Best Companies to Work for, *HR Asia*
- 2016年「Travel Awards-台灣酒店最佳奢華SPA」
  Best Luxury Spa Resort, Business Destination Travel Award, 2016





# THANK YOU

